

場地使用費

繳交方式：

- (1)台北富邦銀行繳款：列印「繳款單」並臨櫃繳款。
- (2)銀行匯款：請至金融機構櫃台填寫「匯款單」並繳款（匯款手續費請自付；請註明申請單位）。

收款銀行：台北富邦銀行	分行：公庫部
帳 號：16-22430-046213-0	
戶 名：臺北市政府體育局場地設施使用費	

重要！請於「通知繳款日」後 7 天（日曆天）內辦理完成，否則於未來 1 年內不予受理申請
（自通知繳款日起算 1 年內，法源：臺北市政府所屬各機關場地使用管理辦法第 13 條）。

匯款完成後請將匯款單**傳真**至
(02)2577-6793 運動設施科

Charge of Use:

2 Ways to pay:

- (1)At Taipei Fubon Bank: Print out the "payment form" and save the fee to our Fubon account.
- (2)Money Transfer: Fill the remittance and remit at financial institutions.

charge of remittance is at your expense; please note the payer/applier's name clearly.

Beneficiary Bank: Taipei Fubon Bank	Branch: Public Treasury
Account Number: 16-22430-046213-0,	
Account Name: Charge of Using Facilities, Department of Sports, Taipei City Government	

NOTICE!! Please pay the fee within 7 (calendar) days since the Payment Notice Day.

The violator will be suspended the right of applying for 1 year (since the Payment Notice Day)

according to Article 13, Regulation Rules of Using Fields of departments and offices of Taipei City Government.

Please **FAX** the payment receipt to:

(02)2577-6793 Division of Facilities